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Zápis z jednání Územní skupiny č. 3 - Vltava, Vrbenské rybníky. 

Datum a čas:  24. 01. 2023, 16:30 - 17:30 hod. 

Místo jednání:  KD Vltava, Č. Budějovice 

Členové skupiny: J. Šikýř, P. Kubát, V. Pakandlová, J. Arndtová      

Jednání vedl:  Josef Šikýř (předseda skupiny) 

Zápis vyhotovil: Josef Šikýř  

                  

 

 

I. Zahájení 1. úvodního jednání územní skupiny č. 3 v roce 2023 

II. Body jednání: 

1) Projednání administrativních záležitostí s fungováním územní skupiny v roce 2023  

    (nastavení četnosti setkávání členů územní skupiny č. 3, odsouhlasení pravidelného času  

    jednání v daných měsících).  

                 

2) Pozemní komunikace ulice Husova 

    Seznámení členů územní skupiny s podněty týkajících se dopravy na pozemní komunikaci ul.   

    Husova. Vzhledem k vysoké frekvenci obousměrného průjezdu vozidel, došlo na této  

    komunikaci k několika dopravním nehodám. Situace na této komunikaci vyžaduje nalezení  

    vhodného řešení, které umožní klidný výjezd vozidel ze sídliště Vltava na hlavní silnici viz.  

    ulice Husova. Navrhovaným řešením by bylo provedení instalace světelného zařízení  

    umožňující výjezd vozidel ze sídliště Vltava, zjednodušil by se zde i výjezd trolejbusů a  

    autobusů zajišťujících MHD. 

 

    Druhý podnět vztahující se k této pozemní komunikaci se týká křižovatky na ul. Husova a   

    J. Boreckého. V minulosti byla na této křižovatce provedena změna v řazení do jízdních   

    pruhů. Tato změna byla jako reakce na velké kolony vozidel směřujících na sídliště Máj.  

    Po provedené výstavbě nového kruhového objezdu na této komunikaci, se dopravní situace  

    výrazně změnila na této křižovatce, a proto navrhujeme, aby bylo řazení do pruhů na této  

    křižovatce vráceno zpět do původního stavu. Vedle toho územní skupina apeluje na  

    pravidelné prořezávání zeleně na výše uvedené křižovatce. Zeleň ve svém vegetačním období  

    zasahuje větvemi do přechodu pro chodce, tím dochází k znepřehlednění chodců stojících na  

    tomto přechodu a zvyšuje se zde riziko střetu chodců s vozidly odbočujících do směru na  

    sídliště Máj. 

      

3) Sběr a zpracovávání odpadů na území města České Budějovice 

    Územní skupina projednávala i další podněty a návrhy. Jedním z nich je i podnět daný  

    k úvaze vedení Magistrátu města České Budějovice, týkající se sběru odpadů  

    produkovaných domácnostmi na území města. V předešlých letech se projednávalo  

    s vedením města umisťování sběrných nádob na oleje používané při vaření. To se v průběhu  

    minulých let uskutečnilo, ale vybírání stanovišť pro nádoby na oleje je prováděno  

    nekoncepčně. K tomu, aby měly nádoby smysl, je třeba je umisťovat do kontejneřišť k již  

    existujícím nádobám na tříděný odpad, což se ve více případech tak neděje. 

 

    K tomuto bodu připojil člen komise - pan Kubát svůj podnět, který již dnes řeší třídění a  

    zpracovávání odpadu na suroviny k dalšímu novému zpracování pomocí technologie ERVO  

    ECO od společnosti LOGeco vyvinuté českými vědci. Linka dokáže zpracovávat netříděný   
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    odpad a sama dokáže rozštěpit jednotlivé druhy materiálů v odpadu. Dle dostupných  

    veřejných parametrů dokáže tato linka zpracovat až 15 tun odpadu denně. Podstatou funkce  

    linky je tzv. katalytické štěpení. V době, kdy se řeší konec skládkování komunálního odpadu  

    do země na skládkách v nejbližším okolí České Budějovice, existuje zde možnost novou  

    metodou provést likvidaci odpadů s vysokou procentuální úspěšností. Navrhujeme proto, aby  

    tento bod byl projednán při nejbližší možné příležitosti s vedením našeho města a lidmi  

    odpovědnými za město řešit odpady.       

     

            4) Dopravní podnik města České Budějovice – změny plateb v jízdném? 

                Dalším bodem jednání územní skupiny byly dotazy na to, zda Dopravní podnik města České  

                Budějovice připravuje nějaké změny v platbách za jízdné pro důchodce viz. příklad postupu v  

                Praze. 

 

      

 

III.      Volná diskuze  

            Členové územní komise byli seznámeni panem Šikýřem s informacemi vztahujícími se k plánovaným  

            akcím ze strany města. V rámci tohoto bodu byla zmíněna povrchová úprava prostoru před KD Vltava.  

            Členové skupiny probírali možnosti úpravy tohoto prostoru s odkazem na jednání z podzimu 2022.  

 

            V rámci diskuze s členy skupiny se hledaly možnosti kontaktování potencionálních nových členů  

            územní skupiny č. 3, zastupujících například spolky nebo organizace působících v oblasti sídliště Vltava  

            a jeho nejbližšího okolí. Po dohodě členů skupiny budou kontaktováni předsedou územní skupiny  

            navrhované osoby. 

  


